



Styrelsemöte #19. Protokoll

Datum: 16 November 2022

Plats: Café Bojan

Tid: 17:00

Närvarande: Kajsa Johansson Vondracek, Emma Ottebäck, Nea Orrkvist, Nike Almqvist, Fabian Redaelli, Josephine Berkelund, Erika Berger, Sofie Johansson Vondracek, Frida Jungnell

Föranmälda förhinder: Sofia Strömberg, Lova Linde

1. Formalia

a. Mötets öppnande

Mötet öppnades kl. 17:07

b. Val av mötesordförande

Emma Ottebäck valdes till mötesordförande.

c. Val av mötessekreterare

Kajsa Johansson Vondracek valdes till mötessekreterare.

d. Val av justerare tillika rösträknare

Frida Jungnell valdes till justerare tillika rösträknare.

e. Adjungeringar

Inga adjungeringar

f. Anmälan av övriga frågor

g. Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställdes.

h. Föregående protokoll

Föregående protokoll läggs till handlingarna

2. Informationspunkter

a. Information från Presidiet

- Hyresförslag från SF



Hyresförslag från SF är skickat, Presidiet kommer ha möte med dem i början på nästa vecka. Vi har gjort en uträkning på vad vi sålt för under föregående termin vilket vi kommer ta med oss i förhandlingarna.

Nästa vecka på torsdag har presidiet också möte med SF om bokningspolicy för Café Bojan.

- **Möte med SUS**

Vi ska ha möte med SUS om 2 veckor. Lärarprogrammet har minst människor som bedriver studentinflytande så vi ska se hur vi ska kunna samarbeta kring detta. Har man några idéer om vad som ska tas upp kan man höra av sig till presidiet.

- **Campuskortet**

Nästa år ska samarbetsavtalet omförhandlas. Vi har pratat med SUS om att vi vill vara med, SUS vill ha med oss och kommer lyfta vårt intresse om att vara med men då måste alla 4 föreningar rösta igenom det.

- **Gemensam aktivitet med campusrådet**

Campusrådet vill återigen ha en gemensam aktivitet med alla föreningar. Loke från SUS har pratat med inferno online om att ha en spelturnering som är planerat till den 6 December.

- **Mål 2022**

Målen som vi satte upp på workshopen är sammanställda och de ligger i mappen för styrelsen 2022. Nästan alla mål är uppnådda, vi har dock inte kommit över 800 medlemmar.

Workshop om våldsprevention och organiserat våra ytor är ännu inte utfört. Frida är i en konversation med RFSU om workshop om våldsprevention. Organisering av våra ytor kommer ske innan årsskiftet.

- **Anslagsmedel**

Universitet ska ge oss 308 tusen kronor i anslagsmedel, utbetalningen kommer i veckan.

- **Linköping Lärarsektion**

3 december är vi inbjudna till Lärarsektionen i Linköping. Om man vill medverka kan man kontakta presidiet.



Medicinska föreningen har luciabal den 13 december där Emma och Sofia ska representera.

b. Information från Klubbmästarna

Klubbmästeriet har avslutat sin kandidatur, de tog in 19 nya medlemmar till sektionen. Nya märken och medaljer är beställda. Fler KM pins behövs beställas. Tröjbeställning är ute för terminen.

Klubbmästarna höll i ett KMR möte där det bestämdes att alla ska gå på en workshop den 12 december om sexuella trakasserier.

c. Information från kassör

Är i process med att bokföra inför årsslut.

Mötet ajourneras i 5 minuter

Mötet återupptas kl. 17:43

d. Information från PR-ansvarig

Sofia har varit fotograf under Lärarnas bal, bilder ska läggas ut den 16/11.

Nyhetsbrev har skickats ut och event har laddats upp.

e. Information från Aktivitetsansvarig

I november kommer bara 1 event att hållas då bokningskalendern är väldigt uppbokad. Kvällspluggstuga är planerad den 19 November.

Den 13 December kl 10:00-13:00 är ett lussefika planerat. 22 December är det planerat för ett julmys, där det kommer finnas möjlighet att bygga pepparkakshus. Frida har kontakt med RFSU för att skraddarsy en workshop för oss som lärare om barn.

f. Information från Sittningsmästare



Balen har nu genomförts. Det gick väldigt bra och allt blev som planerat. Emma och Nea plockade ihop all dekor i måndags och förde till bojan. Allt är organiserat för att kunna användas igen. Balen fick bra respons.

g. Information från Övergeneral

Nike håller på att planera välkomstveckan.

Nike håller också på att planera ett datum för ett knytkalas med SF för alla ansvariga för alla föreningar på bojan.

h. Information från Medlemssamordnare

Inget medskick

i. Information från arbetsgrupper

Budgetgruppen

Budgetgruppen ska ha ett möte inom kort.

Stadgegruppen

Sekretessdokumentet är inte klart, behöver ske innan november månads slut. Emma tar på sig rollen att sammankalla inför ett sådant möte.

Sponsorgruppen är på paus

3. Beslutsuppföljning

- Merch

Nea kommer nu när balen är över ta tag i att beställa Merch

- Fondsparkonto

Ett fondsparkonto är inte öppnat utan bara ett vanligt sparkonto. Sofie kollar upp med föregående kassör och presidie för att få veta intentionen till sparkontot



- **Studiefremjandet**

Kajsa ska skicka över hennes kontakt till Lova och Josephine

4. Diskussions- och beslutspunkter

- **Verksamhetsplan**

Exempel på verksamhetsplan är skickat, vi måste tillsammans kolla över hur verksamheten ska bedrivas nästa år.

- **Motioner**

Sista dagen för att skicka in motioner är 27 november. Ett möte för att diskutera motioner ska vara mellan 27 november-4 december. Det bör ske så nära den 27 november som möjligt för att hinna skriva motionssvar. Styrelsen beslutar att ha 2 möten för att hinna med att behandla allt. Ett första möte den 21 November kl. 17:00 och det andra mötet den 28 november kl 17:00.

- **Medlemsavgift för vt23 och ht23**

Förslag om Medlemsavgift för 2023 ska beslutas. Avgiften bör höjas då vi erbjuder mycket saker, dock inte chockhöja priset. Vi anser att medlemsantalet är viktigare än summan vi får in.

Förslagen som ligger framme är att höja till 10 kr eller att höja till 15 kr.

Styrelsen beslutar

att medlemsavgiften för vt23 och ht23 ska vara 10 kr per termin

- **Valmötet**

Funktionärer till valmötet behövs hittas. Alla kan börja fundera om de har en idé om vilka som kan medverka som funktionärer under valmötet

5. Under mötet väckta frågor



6. Nästa styrelsemöte

Nästa styrelsemöte: 28 november 17:00

7. Mötets avslutande

Mötet avslutades kl. 18:50

Protokollet justeras & godkänns av:

Emma Ottebäck Ordförande:

Kajsa J. Vondracek Sekreterare

Frida Jungnell Justerare